
JAARVERSLAG 2024

1 Algemeen

Ook in ons 40e jaar zijn we inmiddels (voor de veertiende keer) gast geweest bij het Regionaal Archief 
Rivierenland. De kosten van ons verblijf aldaar, zijn niet langer nihil (tot 2023), maar we blijven gelukkig binnen 
ons toegewezen budget.

2 Leden 

Einde 2024 hadden we 147 leden, twee meer dan in 23 en 22. Het ledental is nu stabiel, net zoals het was in de 
periode 2000 tot 2013.  Na 2013 begint de afkalving van het aantal leden en deze stabiliseert nu. Inmiddels zijn 
we sinds 2004 zo'n 25% van onze leden kwijt geraakt.  In 2024 hebben we 17 nieuwe leden erbij gekregen, vnl 
dankzij de najaarscursus, maar helaas ook net zo veel leden verloren.

Ten opzichte van de hele NGV doet onze afdeling het gemiddeld met deze mutaties. We zijn, qua leden, gegroeid 
van onder 2% via 2,6% naar 3,1% van de hele NGV, die nog geen 50% heeft van het aantal leden in 2004. 

 Aan de verliezen heeft ongetwijfeld het intensief gebruik van sociale media deel van uit gemaakt. Veel meer 
mensen (vooral vrouwen) zijn zelf achter de computer/tablet/telefoon begonnen met MyHeritage als medium. 
Dat betekent dat we hen niet (of niet voldoende) kunnen bereiken om hun onderzoek met en bij de NGV te 
doen. Het zou dus fijn zijn als leden, die onderzoekers op internet helpen, erbij vertellen: Bij de NGV doen we dat  
zo!

Ondanks onze lagere ledentallen is het relatieve aantal leden per 100.000 inwoners,  in de BETUWE nog steeds 
hoog.  De afd.Betuwe heeft 2,4 maal zoveel leden als de hele vereniging op basis van de bevolking in ons 
verzorgingsgebied. In Nederland zijn er per NGVlid ca 3500 Nederlanders, in de Betuwe per afdelingslid slechts 
ca. 1600 inwoners. Onze dekkingsgraad is dus bijna twee maal zoveel dan voor de hele vereniging.  Als dan ook 
meegerekend wordt dat er in ons werkgebied nog ruim 50 leden van andere afdelingen wonen, dan is 
afd.Betuwe gewoon een 'hotspot' binnen de NGV. Sinds 2004 is het aantal leden eind 2024 nog zo'n 73% en dat 
doet pijn. Maar bij de NGV is het aantal gekrompen tot 49% en dat is dramatisch. Hoog tijd dus om de trend om 
te draaien.

3 Bestuur(sleden) en andere steunpilaren

in geel ons bestuur en in groen de andere steunpilaren van onze afdeling. Maria heeft de plaats in genomen van 
Annelies van Bronswijk, die ons jarenlang (vanaf 2014) voorzien heeft van een serie sprekers met interessante 
verhalen. Het vertrek van Peter van Bohemen heeft helaas nog niet geleid tot een nieuwe voorzitter.

functie naam functie naam

voorzitter vacant StamboomCafé Coörd. Nico Ravensbergen

secretaris Jan Middelkoop* Aqua Vitae redactie Maja Westhoff 

penningmeester Arie Oppelaar** vertegenwoordiger in 
St.Vrienden van RAR

Peter van Maanen

lezingenprogramma Maria Teunissen van Manen

Webmaster Harry Houtzager Bibliotheek beheerder Arie Oppelaar

Lid Hans Thien Lid vacant
*        is vertegenwoordiger van het afdelingsbestuur in de Alg. Leden Vergadering van de NGV
**    is plaatsvervangend vertegenwoordiger.     
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4 Communicatie en Activiteiten

StamboomCafé

Het bezoek aan het StamboomCafé,  elke de tweede vrijdagmiddag van elke maand (m.u.v. de 
zomervakantie), zorgt voor een goede bezetting van onze vrijwilligers. De bezoekers zorgen voor een gezellige 
en nuttige sfeer en die leidt zowel voor onderzoeksresultaten als voor computerprogramma vragen en 
oplossingen. Ook resulteert de hulp in aanmelding van nieuwe leden. We zijn dit jaar begonnen met een 
nieuw StamboomCafé in de bibliotheek van Geldermalsen, samen gedragen met de Historische Kring West-
Betuwe. Idem ditto in Zaltbommel met de Historische Kring Bommelerwaard.

Lezingen 

De hierna vermelde lezingen hebben in 2024 plaatsgevonden, met het aantal bezoekers. Twaalf jaar geleden 
zijn we na de zomer begonnen met de bezoekers na de pauze te vragen de lezing te beoordelen, om zo tot 
een beeld te komen hoe de bezoekers de lezing en spreker waardeerden. Zie hieronder voor de resultaten. 
Qua bezoekers is duidelijk is dat mensen voorzichtiger zijn geworden sinds de Corona tijd, het aantal 
bezoekers is structureel minder dan 20. We zijn daarom naar een middaglezing op vrijdag gegaan. Dit heeft 
niet geresulteerd in meer bezoeker, eerder minder. Daarom wisselen we in 2025 weer naar de avond.

X vh Twitter

Er staan inmiddels 1700 posts (nieuwe term voor tweets) die door 177 twitteraars 
worden gevolgd. Hieronder bevinden zich meerdere archieven en bijv. MyHeritage 
Nederland. De toptweet over Aldfaer werd door ruim 1400 mensen bekeken. Alleen de 
NGV zijn aktiever dan wij op twitter. Hier links alle afdelingen en de hele vereniging 
met een X pagina en hun impact met volgers en aantal berichten.

Facebook

Om in contact te komen met andere en vooral jongere stamboom-onderzoekers en 
onze huidige leden (sneller) te informeren over nieuwtjes van ons of elders op 
internet, is 16 juni 2013 een facebookpagina gecreëerd.  Dat andere/jongere 
publiek heeft zich intussen bewezen. Het aantal vrouwelijke volgers is belangrijk 
groter (gem. 43%) dan aanwezig binnen onze vereniging.  Totaal zijn er 521 (vorige 
jaren 477, 437 en 378 ) volgers van deze FB-pagina. Ook met FB staat afd.Betuwe 
in de hoge regionen, tussen de FBsites van de grotere afdelingen.
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Afdelingswebsite

Nadat onze, zelf 
gebouwde afdelingssite 
NGVafdBetuwe.nl is 
omgebouwd, passend in 
het sjabloon van de NGV 
afdelingswebsites, is hij 
continue door Harry 
Houtzager verder 
uitgebreid tot een 

volwaardige website. In vergelijking met andere afdelingen is onze afd.website super. Met 32 menu thema's 
kan men zoeken naar de inhoud op onze site.Kijk maar op https://www.ngv-afdelingen.nl/bet/

Met 200 tot 300 pagina weergaven van zo'n 50 bezoekers per week hebben we een prima score.

Nieuwsbrieven

Als extra service naar onze leden zijn we in 2017 begonnen met het versturen van digitale 
nieuwsbrieven. Ook in 2024 is er in het begin van elke maand zo'n nieuwsbrief uitgegaan met daar in 
onze activiteiten in die maand en actueel genealogisch nieuws, o.a. van de verschillende archieven. 
Naast onze afd.leden ontvangen ook andere afdelingen deze nieuwsbrief en talloze andere 
geïnteresseerden, als hist.verenigingen en mensen, die zich via onze afd.website hebben aangemeld.

Aqua Vitae

Onze  redactrice Maja Westhoff heeft nu voor het zevende jaar Aqua 
Vitae voor haar rekening genomen en dat is te zien. Algemene 
waardering is er voor haar werk. Alweer een topjaar voor ons 
afdelingsblad.  Zoals gebruikelijk zijn er twee exemplaren verschenen, 
een voor- en najaars exemplaar. Alle leden ontvangen AV via een 
persoonlijke mail. Een enkel lid krijgt een papieren exemplaar en met 
de historische verenigingen hebben we een ruilabonnement 
waarvoor ook papieren exemplaren worden gebruikt. Voor 
lezingbezoeker liggen er papieren exemplaren om mee te nemen.

Jan Middelkoop,  secretaris afd.Betuwe NGV,  24/3/2025
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